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ZÁPIS Z CMS FÓRA – 28. 6. 2012 
 

 
 

Výsledky jednání: 
 

Přítomní zástupci realizačního týmu projektu KIVS MV ČR 

Ing. Vladimír Velas - ředitel odboru provozu informačních technologií a komunikací MV 

Ing. Josef Matějka - vedoucí oddělení rozvoje služeb KIVS odboru provozu informačních technologií a komunikací MV, 

moderátor 

Ing. František Štefan - poradce náměstka MV pro informační technologie a eGovernment  

Mgr. Ondřej Knebl – právník, příprava a úpravy Dohody o centralizovaném zadávání a konzultace v právní oblasti 

v rámci projektu 

JUDr. Zdeněk Dědič -  odbor provozu informačních technologií a komunikací, 

Vítězslav Grygar – zástupce společnosti eCENTRE, a.s. - koordinace zadávacího řízení 

Ing. Roman Pokorný - zástupce společnosti eCENTRE, a.s. - zodpovědnost za realizaci zadávacího řízení 

Alice Mazurková – zástupce společnosti eCENTRE, a.s. - zodpovědnost za komunikaci v rámci projektu 

JUDr. Tomáš Panáček - zástupce společnosti eCENTRE, a.s. - zodpovědnost za realizaci zadávacího řízení z hlediska 

právního 

 

1. Zahájení CMS Fóra 

J. Matějka přivítal účastníky fóra a seznámil je s programem. 

 

J. Matějka: 

- Informace o zahájení zpětného předávání 2 výtisků podepsaných DoCZ.  

- S ohledem na to, že některé subjekty si nepřípustným způsobem upravily samotný text DoCZ, bylo nutné přistoupit 
k důsledné kontrole i textu doručených DoCZ. DoCZ budou předávány zpět subjektům postupně. 

- S ohledem na používání dvou pojmů pro „Poptávkové listy“, J. Matějka objasnil dosud používané pojmosloví. Došlé 
listy byly nazývány „Požadavkové“, a poté, kdy již do nich byly zapracovány konkrétní požadavky zadavatelů, se tyto 
nazývaly „Poptávkové“.  

 
Název: 

 
Jednání CMS Fora č. 4/2012 

 
Datum konání: 

 
28. 6. 2012 

 
Program / předmět jednání: 
Předmětem jednání byly oblasti dle následující agendy jednání. 
 
Agenda: 
 

1. Zahájení (J. Matějka) 

2. Poptávkové listy (R. Pokorný) 

3. Průběžné hodnocení plnění usnesení vlády č. 385 z 30. 5. 2012 

4. Různé 

5. Diskuse 
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2. Poptávkové listy 

 

Ing. Pokorný: 

 Představení manuálu k Poptávkovým listům („PL“). 

 Tento manuál bude zveřejněn na portálu MV ČR. 

Konkrétní ukázka PL – HTS: 

 Zeleně jsou podbarveny sloupce, které mají účastníci vyplnit. 

 Žlutě ty sloupce, které budou doplněny až při uzavírání smlouvy s dodavatelem 

 Organizace, které mají ID koncového uživatele (byly již v KIVS), jej vyplní. 

 Těm, které ID koncového uživatele nemají, bude dodatečně přidělen. 

 Seznámení s jednotlivými poli ve formuláři Poptávkového listu 

o KIVS ID 

o KU 

o Umístění služby dle definovaných sloupců 

 Bylo dohodnuto s ČÚZK, že do PL doplní číslo katastru  

 J. Veselý (ČÚZK) žádá o doplnění části obce do „umístění služby“, bez toho není možné 

doplnit číslo popisné dle katastru 

o Tu hodnotu, kterou bude subjekt chtít doplnit v číslovacím plánu, zaškrtne křížkem 

o Dotaz: píšeme dle parcelního čísla, jelikož u malých obcí nejsou čísla popisná 

o Návrh na doplnění PSČ, aby bylo možné doplnit, jsou-li dvě obce stejného názvu 

o Dotaz ŘSD: máme i pole, kde ani č. katastrálního území nepomohlo. 

o O. Knebl: Jak jste řešili doteď? 

o Odpověď z pléna: souřadnice GPS  

o J. Veselý (ČÚZK): doporučujeme „Křováka“, jelikož tam jsou k dispozici i souřadnice GPS 

o Odpověď MV: Výše uvedené návrhy budou uváženy a případně zohledněny v PL. 

 

 J. Došla (Mze): KL – vypadly položky u datových center. Potřeboval bych informaci, jak mám soutěžit 

samostatně služby, které vypadly z balíku. 

 F. Štefan: Tento KL se zjednodušil. 

 Ujasnění odpovědi z pléna: To znamená, že někdo musí dát část do IP VPN a něco samostatně. 

 F. Štefan: ano 

 R. Pokorný: Prosíme, doplňovat souřadnice až v momentě, pokud není dostačující upřesnění ostatní. 

 Dotaz – R. Pokorný: Je potřeba blíže vysvětlit něco k Poptávkovým listům? 

 Žádné další dotazy ani žádosti. 

 

 J. Matějka: Máte-li dotazy ke KL, prosíme o zaslání námětů a otázek ještě dnes na kivs@mvcr.cz. 

 L. Novotný (MF): Řešíme PL, ale já bych se rád vrátil ke KL, jak to bude s licencovaným pásmem. Pokud 

bude požadováno SLA více než 95,5, pak to licencované pásmo nechci, protože nás to stojí o 10 mil. Kč ročně 
více. Pokud nebude požadavek tak striktní na tento KL, můžu vyplnit všech 400 linek VPN. 

 F. Štefan: Můj názor znáte, nevidím budoucnost v technologiích v nelicencovaných pásmech. 

 L. Novotný (MF): Nesouhlasím. Požaduji, aby bylo v zápise, že F. Štefan požaduje licencované pásmo, a to 

může prodražit náklady Ministerstva financí o 10 mil. Kč. Jen licence stojí poplatek 2.000,-Kč. Chci, aby bylo 
v zápise, že jsme nuceni mít řešení, které je podle mě o 10 milionů dražší. 

 V. Grygar: Do zápisu určitě bude uvedeno.  

 V. Grygar: Pane Štefane, prosím, vyžádejme si stanovisko NBÚ, ať napíše stanovisko, proč požaduje, a zda to 

skutečně striktně požaduje, nebo je to spíš doporučení. 

mailto:kivs@mvcr.cz
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 L. Novotný (MF): Žádám, aby bylo dořešeno před tím, než dořešíme PL. Nevidím výhodnost licencovaného 

pásma. 

 P. Marešová (MPSV): V KL není uvedena možnost SIP trunk. Bude možné doplnit? 

 F.Štefan: Určitě bude možné doplnit požadavky na nové PL. Prosím o zaslání požadavků emailem na 

kivs@mvcr.cz  

 R. Pokorný: PL budou viset na portálu včetně manuálu, prosíme o dodržení termínu 16.7.2012 k jejich 
vyplnění a zaslání, abychom byli schopni dodržet  harmonogram přípravy ZD a jednotlivých soutěží. 

 

 

3. Průběžné hodnocení plnění usnesení vlády č. 385 z 30. 5. 2012 

 

V.Grygar: 

 Připomenutí cílů KIVS 

 Změna v řízení projektu KIVS a nákupu jeho služeb 

o V. Grygar: Vím, že mnozí z Vás už jste řešili KIVS v minulosti, víte, že to nedopadlo, a nikdo se Vám 

vlastně dodnes neomluvil za potíže a problémy, které Vám vznikly právě tím, že se to v minulosti 
nezvládlo. I když jsme u toho v minulosti v této sestavě nebyli, pokud můžu, dovolím si jménem 
realizačního týmu KIVS, a tímto se Vám omlouvám za způsobené těžkosti. Vnímám, že všichni, jak 
tady jste, nemáte problém s KIVSem, ale máte obavy, zda se to zvládne. Věřte, že jak tady jsme, 
děláme vše proto, aby to tentokrát dopadlo dobře. A prosíme i Vás o součinnost, protože jedině tak se 
nám to společně povede. 

o Do minulého KIVSu se zapojilo jen cca 90 subjektů.  

o Nyní probíhá intenzivní komunikace s 545 subjekty státní správy a informovány byly i kraje a velká 
města. Čím více se nám podaří zapojit subjektů do centrálního nákupu služeb a využívání 
Dynamického nákupního systému, tedy sjednocení způsobu nákupu, tím větší efekt to může přinést. 

o Za účelem užší a cílené komunikace se připravuje i komunikační portál. 

 Základem komunikace je databáze kontaktních a kompetentních osob.  

o Seznámení s komunikačními úrovněmi (náměstek resortu / ředitel – vedoucí odboru ICT / ředitel nebo 
zodpovědná osoba za centralizovaný nákup, tedy RSCZ / zodpovědná osoba za KIVS) 

o V. Grygar: Omlouváme se, že jsme kontaktovali i jiné, než kompetentní osoby za KIVS, ale bohužel 

neexistuje databáze za všechny organizace státní správy, kde by byly jasně uvedeny kontakty na ty, 
kteří buď řeší resortní systémy centralizovaných nákupů (RSCZ), nebo řeší samotný KIVS, nebo jsou 
to osoby zodpovědné za celý odbor IT. Vycházeli jsme proto z databáze zveřejněné Ministerstvem pro 
místní rozvoj, kde by měly být kontakty na osoby řešící RSCZ, dále z databáze kontaktů na „komunitu 
KIVS“, což je však jen necelých 90 subjektů, zatímco nyní je třeba komunikovat s 545 subjekty. 

o Aby byly kompetentní osoby informovány, tedy abychom směřovali informace na zodpovědné osoby, 
je nutné nejdříve takovouto databázi kontaktů vytvořit. A to je to, co společně tvoříme. Děkujeme Vám 
proto za součinnost, upřesňování kontaktů a trpělivost.  

 Reporting o aktuálním stavu podepsaných DoCZ 

o Celkem subjektů státní správy (zdroj: MMR) - 544.  

o Subjekty zahrnuté do projektu KIVS: Doručených DoCZ 175, plus dalších 203 subjektů, kde víme, že 
bude řešeno centralizovaně. (další informace viz Příloha č. 2 - prezentace „Průběžné hodnocení 
plnění usnesení vlády č. 385/2012“) 

o J. Veselý (ČÚZK) upozornil, že ČÚZK řeší pouze datové služby, které poskytuje jednotlivým 

katastrálním úřadům. K hlasovým službám se kat. úřady nepřipojily. 

o V. Grygar: Děkuji za upřesnění, upřesníme i my v databázi. Každopádně to bereme tak, že tím, že 

ČÚZK poskytuje těmto úřadům služby centrálně, z hlediska koordinace podpisů DoCZ už je 
nebudeme kontaktovat.  

 Informace o dalším postupu v rámci komunikace i harmonogramu 

mailto:kivs@mvcr.cz
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o Upozornění, že na posledním CMS Fóru bylo dohodnuto, že dnes bude sděleno rozhodnutí, ke 

kterému datu bude zajištěno poskytování služeb KIVS, zda až od 1.4.2013 (jak je v nastaveném 
harmonogramu), nebo od 28.3.2013. 

o O. Knebl: Ano, máte pravdu, toto mělo být dnes řečeno. Poskytování služeb KIVS centralizovaným 
způsobem prostřednictvím MV bude zajištěno od 28.3.2013. 

o J. Došla (MZe): Chci se zeptat. 16.7. je termín pro PL. Bude pak nějaký deadline, odkdy už nebude 

možné doplnit požadavky? 

o V. Grygar: Jak už jsme říkali minule, 16.7.je nutný termín pro to, aby bylo možné tyto požadavky 

zpracovat a připravit pro zahájení veřejné zakázky na předměty služeb dle jednotlivých poptávkových 
listů. Takže ano, 16.7.2012 je deadline. 

 

4. Různé  

 

 J. Došla (MZe): Například budu muset zrušit nějaké linky, kdysi se to řešilo opcemi. Je to problém housingu, 

migrace linek. Dá se to podchytit třeba požadavkem zajištění spoluúčasti dodavatele na migraci? Bude možný 
přesun služeb z původně zapojeného subjektu na úplně nově vzniklý subjekt? 

 O. Knebl: Pro nákup služeb od 28.3.2013 předpokládáme zavést systém opcí, obdobný dosud využívanému v 

projektu. Vzorová smlouva na poskytování služeb, která systém obsahuje, již existuje v pracovní verzi a 
v závislosti na stupni přípravy ZD dle harmonogramu ji  bude možné dát zájemcům z řad zadavatelů 
k nahlédnutí. Předpokládáme možnost kladné opce (+30% oproti ceně služeb dle smlouvy) i záporné opce 
(-30% oproti ceně služeb dle smlouvy). U záporné opce nepředpokládáme snižovat limit pod 30%, aby 

operátor nepřenesl riziko nákladů vzhledem k trvání smlouvy na koncového uživatele. 

 J. Došla (MZe): Uvažuje se o nárokové organizační opci? 

 O. Knebl: Z hlediska ZVZ jsem skeptický, protože přenesení do jiné lokality už není podle mě tatáž služba a 

měla by se soutěžit, organizační opce je nicméně dosud uvažována v pracovním návrhu smlouvy.  

 J. Došla (MZe): Dneska víme, že se budou slučovat pozemkové úřady, teprve k 1.5.2013 zřejmě vznikne nová 

instituce. My budeme potřebovat pokrýt služby do dubna u stávajících organizací, je to třeba 60 VPN á 
20.tis.Kč. 

 O. Knebl: Otázka kratšího trvání smlouvy (byť jen potenciálně – sjednáním výpovědní doby) je citlivá 

z hlediska dosažení očekávané ceny. Ve vztahu k očekávanému vzniku nových organizací je takové riziko 
možné podstoupit a soutěžit i na dobu kratší, než obvyklou (např. na rok či, na dva), případně upravit možnost 
výpovědi smlouvy a zrušení linek např. za ¾ roku. 

 J. Došla (MZe): Není potřeba řešit hned teď, ale prosím, abyste se nad tímto zamysleli, a aby byl sdělen 

konkrétní postup v tomto, i v nákladovém housingu. 

 O. Knebl: Určitě ano, je to k zamyšlení. Navrhuji, že bychom bilaterálně probrali, abychom došli k nejlepšímu 

možnému řešení. 

 J. Došla (MZe) požádal o popis procesu, jak postupovat při soutěžení či při případném přesunu (převodu) 

služeb vysoutěžených jedním subjektem na nově vzniklý subjekt, jenž má vzniknout např. na jaře roku 2013 
(SPÚ). (Dotaz – požadavek upřesněn dle e-mailu ze dne 28.6.2012) 

 O. Knebl: Nutno řešit individuálně z hlediska druhu služeb, jejich lokalizace, nákladů, délky trvání apod. Je 

možné buď soutěžit na delší dobu s možností přesunu linek na nový subjekt, nebo vysoutěžit na stávající 
subjekt a služby ukončit, přičemž paralelně by se vysoutěžilo pro nový subjekt apod. 

 J. Došla (MZe): Vzhledem k nákladnosti případné migrace služby Datového centra ze současného 

poskytovatele na nového poskytovatele, žádáme o zapracování do zadávací dokumentace závazek nového 
poskytovatele na sdílení nákladů spojených s případnou migrací Datového centra do nových prostor. 

(Dotaz – požadavek upřesněn dle e-mailu ze dne 28.6.2012) 

 

 J. Kuzin (SSHR): Chci se jen ujistit. Vyplněné PL stačí dodat e-mailem, nemusí být písemně, a to na 

kivs@mvcr.cz 

 R. Pokorný: Ano, stačí e-mailem. 

 J. Veselý (ČÚZK): Zatím nemám reakci na KL. 

mailto:kivs@mvcr.cz
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 F. Štefan: Dnes Vám odpověď zašlu. 

 D. Hetzer (MF): V zápisu je uvedeno, že na dalším CMS Fóru budou zajištěni lidé z NBÚ, ČTÚ. Já jsem zde 

sice nebyl, ale čtu to v zápise. 

 V.Grygar: Jen pro upřesnění. Na minulém CMS Fóru bylo dohodnuto, že jakmile se podaří zajistit lidi z NBÚ, 

ČTÚ, bude svoláno další CMS Fórum. Pak ale byl požadavek, aby CMS Fórum bylo v týdenních intervalech i 
s ohledem na termín pro Poptávkové listy. Proto bylo uspořádáno fórum dnes, ačkoliv se ještě nepodařilo 
zajistit jako hosty lidi z NBÚ a ČTÚ. 

 D. Hetzer (MF): Chci se zeptat, zda uvidíme zadávací dokumentaci, když už nemůžeme připomínkovat? 

 V. Grygar: Určitě ano.   

 

 

5. Diskuze 

 

 D. Hetzer (MF): Minule bylo řečeno, že do DNS není možné vstupovat. Teď zase říkáte, že to možné je. 

 V. Grygar: U jednotlivých výzev je možné upřesnit požadavky.  

 P. Novák (MF): Kdyby to bylo ale např. 400 linek, je to už velký objem. 

 T. Panáček: Samozřejmě na základě podkladů je definována předpokládaná hodnota pro DNS, jakožto součet 

všech maximálních hodnot všech zakázek. To je definováno proto, aby byl stanoven režim zakázky.  

 V. Grygar: Fungujeme v nejpřísnějším režimu významné zakázky. Ale chápu Vaše požadavky. 

 L. Novotný (MF): Nám by se to i líbilo, ale ať s tím pak není problém. Určitě by to bylo fajn. Týká se to hlavně 

pana Došly, kterému tam vzniknou nové subjekty. 

 O. Knebl: Centralizované zadávání je zahájeno uzavřením DoCZ a způsob zadání konkrétní zakázky je otázka 

centrálního zadavatele, který k tomu může využít již otevřený DNS. Pokud vznikne nový subjekt, přičemž jeho 
zakázky nepřekročí  celkovou hodnotu, která je předpokládána jako maximální předpokládaná hodnota, 
nedomnívám se, že by jeden konkrétní subjekt, který nově vznikne, byl víc než zanedbatelnou částkou vůči 
zadavatelem stanovenou maximální předpokládanou hodnotou. 

 V. Grygar: Podle § 3 ZVZ se do DNS nemohou připojit nové subjekty. 

 Závěr do zápisu:  Jasné stanovisko, zda bude či nebude možné přistupovat do DNS, případně v jakém 
případě a za jakých podmínek, sdělí řídící výbor na příštím CMS Fóru. 

 

 P. Marešová (MPSV):: Jak budeme balíkovat služby do poptávkových listů, které se pak budou soutěžit? 

Máme navrhnout způsob z naší strany? 

 O. Knebl: Určitě budeme rádi za Vaše náměty, jakkoli odpovědnost za centrální zadávání nese dle ZVZ 

centrální zadavatel. Způsob „balíkování“ se dosud interně diskutuje a s výsledkem budete seznámeni. 

 P. Marešová (MPSV): Buď Vám vyplním poptávkový list, nebo Vám pošlu i balíky služeb tak, jak si to 

představujeme nabalíkovat. Myslím, že jediné, kde budeme řešit balíkování, je VPN. Nerada bych teď řešila 
500 VPN, abych to pak řešila podle okresů.  

 F. Štefan: Budeme rádi, pokud nám pošlete svůj názor. Každopádně bychom se však rádi potkali v rámci 

nějaké pracovní skupiny. 

 L. Novotný (MF): Je zbytečné řešit to po okresech. 

 P. Marešová (MPSV): Mohlo by se stát, že u spousty pokrytí, protože se jedná o malá místa, nebude linka 

vysoutěžena, protože to nebude zajímavé pro dodavatele. 

 V. Grygar: Co bude možné, bude soutěženo po jednotlivých řádcích. Ze zkušenosti ale víme, že aby byla 

efektivní aukční soutěž, je ideální nastavení maximálně na 100 řádků. Tyto parametry ale budeme nastavovat, 
až budeme znát požadavky dle poptávkových listů.  

 P. Marešová (MPSV): Pro mě je lepší balíkovat, protože pro mě je nepřípustné, mít x operátorů, v každém 

okresu jiného. 

 P. Novák (MF): Balíkování ale může omezit i konkurenci. Může se stát, že toto ohrozí VZ tím, že dodavatelé 

budou podávat námitky apod.  

 Dotaz: Dříve bylo řečeno na CMS fórech, že bude možné využívat Interconnect. 
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 P. Novák (MF): Jaká bude délka prováděcích smluv?  

 V. Grygar: Nezlobte se, ale navrhuji, ukončit tuto debatu, a právě tyto otázky a možné varianty řešit, jakmile 

budeme mít PL dány dohromady. Samozřejmě, balíkování je velmi podstatné vzhledem k soutěži. Pak je však 
otázka MPSV a jejich potřeb. Pojďme tedy sesbírat PL a pak si říct, jakým způsobem budeme soutěžit. Až když 
budeme mít PL pohromadě, můžeme definovat právě tyto požadavky řešit. 

 

 L. Novotný (MF): Nemůžu poslat PL, nebudeme-li mít dořešeny KL. 

 V. Grygar: Ano, F. Štefan má probrat s MF Katalogové listy, a poté 16.7. je třeba mít PL. 

 

 J. Matějka: Máme zde k dispozici smlouvy (dohody o centralizovaném zadávání) k předání zpět.  

 J. Matějka přečetl seznam organizací, kterým je možné předat DoCZ, a požádal, aby si po skončení fóra DoCZ 
případně převzaly. 

 

 P. Zelinka (SÚJB): V příloze č. 1 DoCZ jsou uvedeny dvě povinné služby. Žádám o informaci, co je povinné a 

nepovinné.  

 F. Štefan: IP MPLS VPN a symetrický internet, jak je uvedeno v Příloze č. 1, je povinná část, další služby jsou 

pak nepovinné. Pokud povinné služby nemáte, tak se i tak připojujete minimálně k povinné části. 

 P. Zelinka (SÚJB): Rozumím tomu tak, že pokud nemám povinnou část, nenakupuju. 

 F. Štefan: Souhlasím s Vaším výkladem. Pokud nemáte, nekupujete. Pokud budete chtít, můžete nakoupit 

později, ale budete pak už nakupovat centrálně. 

 

 P. Novák (MF): My nyní máme zdarma přístup do internetu a jiné služby (antivir, antispam apod.) v rámci VPN, 

přímý přístup mimo Proxy. Budeme ji muset nyní platit? Tuto službu zajišťuje MV, Česká Pošta. Vnitro ji 
zajišťuje, a teď jde o to, zda nám to bude nyní přefakturováno. 

 F. Štefan: Myslím si, že využívání služeb nikoli přes CMS je koncepčně špatně. P. Novotný (MF): Ale co 
používáme koncepčně špatně. My používáme vše v souladu s koncepcí. 

 p. Koutný (ŘSD): Zajímá nás to taky, protože používáme stejnou službu. Konkrétně pokud se používá Proxy 

přes CMS. 

 F. Štefan: Bohužel dosud není nadefinována koncepce rozvoje KIVS. V této však bude definováno, že cílem je 

pouze jeden přístup do CMS.  

 J. Veselý (ČÚZK): V koncepci nám tedy vezmete kompletní přístup k internetu? 

 F. Štefan: Uvažuje se, že i přístup, symetrický internet VPN, bude řešen přes CMS. 

 J. Veselý (ČÚZK):  Já budu mít jednu VPN pro přístup do CMS. A pak budu muset mít jinou VPN pro přístup 

přes Proxy do CMS pro naše uživatele. 

 F. Štefan:  Ano, je řešení to konsolidovat. Může se stát, že po dvou letech řekneme, že ten a ten KL je 

nesmyslný a budeme to dělat přes jednu VPN. 

 L. Novotný (MF): Koncepce rozvoje KIVS je podle mě stěžejní dokument, který nyní chybí. Říkáte, že bude 

v srpnu hotový, ale dle toho, co zde zaznívá, mám pocit, že na tom nebyla ještě ani čárka. Chci se zeptat, jak 
bude s námi koncepce konzultována? Bude s námi konzultována stejně jako koncepce nákupu? 

 F. Štefan: Mrzí mě, že máte pocit, že se na koncepci rozvoje KIVS nepracuje. Skutečně se na tom pracuje a 

řeší se skutečně i vize a úvahy do budoucnosti. Máme na stole graf, který bychom s Vámi rádi prošli. Finální 
dokument pak projde schvalovacím procesem přes usnesení vlády. 

 F. Štefan:  Bude prostor ke konzultacím koncepce. 

 

 J. Matějka: Dovoluji si upozornit, že vzájemná komunikace probíhá i prostřednictvím webu MV ČR, kde je i 

registrovaná zóna – CMS Fórum, kam většina z Vás má přístup z minulého KIVSu. 

 V.Velas: Je-li tady někdo nový, prosím napište nám, pošleme Vám vstupní heslo přes email kivs@mvcr.cz 

 

 P. Novák (MF): V koncepci nákupu je definován harmonogram, kde jsou milníky, které nebudou-li dodrženy, 

bude ukončeno centralizované zadávání. Neříkám, že bychom to měli ukončit, ale měl by být upraven 
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harmonogram nebo dokument koncepce, aby ty milníky byly dodrženy. Termín podání nabídek je tam uveden 
30.9.2012, který nebude takto splněn. Je nutné některý z dokumentů upravit, aby nevznikl rozpor.  

 T. Panáček: Ano, mělo by být upraveno v Koncepci. 

 

 L. Novotný (MF): Žádám o úpravu citací v zápisech z CMS fór. Žádám, aby bylo přistoupeno k tomu, že bude 

možné se vyjadřovat k zápisům a budou zapracovány námitky. 

 

 V. Grygar: K posunu již došlo, jelikož byl rozeslán zápis s tím, že je možné zaslat připomínky. Připomínky a 

úpravy budou zapracovány. 

 

 D. Hetzer (MF): Určitě pan Felix nemohl říct, v jedné větě „dnes je VPN komoditou spojující jiná úřední místa 

mezi sebou“, …a v téže větě říct „není to komoditní zboží“. 

 J. Matějka uvedl, že určitě nebudeme upravovat citace osob, které zde nejsou přítomny. Panu Felixovi byl 

zaslán zápis k připomínkám. Žádné úpravy z jeho strany nebyly zaslány.  

 

CMS Fórum bylo ukončeno. 

 

 

 

Přílohy: 

Příloha č. 1 – Prezenční listina jednání CMS Fóra ze dne 28. 6. 2012 

Příloha č. 2 – Prezentace „Průběžné hodnocení plnění usnesení vlády č. 385/2012“ 

 

 

 

Přítomni: 

Účastníci jednání jsou uvedeni v prezenční listině, která je přílohou tohoto zápisu. 

 

 

 

Zapsal: Alice Mazurková     Dne: 28. 6. 2012 

 

 

 

Použité zkratky: 

MF  Ministerstvo financí 

ČÚZK Český úřad zeměměřický a katastrální 

MPSV Ministerstvo práce a sociálních věcí 

MZe Ministerstvo zemědělství 

SÚJB Státní úřad pro jadernou bezpečnost 

SSHR Státní správa hmotných rezerv 

ŘSD Ředitelství silnic a dálnic 

 

 

 

 


